Holidays in USA

The population of the USA is made of people of different nationalities. Centuries ago they brought with them their native celebrations. Some holidays, which are marked in the USA, originated in America. The number of holidays is different in different states - from Q in the District of Columbia to 20 in Oklahoma. But the most important are celebrated throughout the USA. They are: New Year's day, Lincoln's Birthday (Feb 12), Washington's Birthday (Feb 22), Independence Day (Jul 4), Thanksgiving day (4+4 Thursday in Nov), Christmas (Dec 25). On New Year day people see the old year of out the New Year in. Most people stay up all night even children at midnight. Many people go outside and shout " Happy New Year!" Some people set off fire works and blow automobile horns, which are, lead everywhere. -Everybody exchanges presents-and good wishes. Offices, factories, banks and stories are not work on this day. One of the greatest holidays is Independence Day. On the 4th of July 1776, Declaration of Independence was signed. It proclaimed independence of the 13 (colonies of Britain) British colonies from Great Britain. In the past this day was marked with big parades and fire works, but now it's celebrated more quietly. Cities and towns are decorated with flags on that day, there are parades in some places, but most people just go on picnic to the countryside. Thanksgiving day is marked on the 4th Thursday of November. On this day the Americans honor the memory of the first settlers. It also marks the end of the harvest season. It's a long standing tradition to make a stave meal with a fried turkey on this day. 

Перевод текста: Holidays in USA

Население США сделано из людей различных наций. Столетия назад они принесли с ними их родные празднования. Некоторый отпуск, который отмечен в США, произошел в Америке. Число отпуска отлично в различных государствах - от Q в Округе Колумбия к 20 в Штате Оклахома. Но самые важные празднуются всюду по США. Они: Новый год, День рождения Линкольна (12 февраля), День рождения Вашингтона (22 февраля), день независимости (4 июля), День благодарения (4+4 четверга в ноябре), Рождество (25 декабря). В Новогодний день люди видят старый год Нового года в. Большинство людей остается всю ночь даже дети в полночь. Много людей выходят наружу и крик "С новым годом!" Некоторые люди выделяют работы огня и уносят автомобильные рожки, которые, ведут всюду. - каждый обменивает подарки - и хорошие пожелания. Офисы, фабрики, банки и истории не работа в этот день. Один из самого большого отпуска - день независимости. 4-ого июля 1776, Декларация Независимости была подписана. Это объявило независимость 13 (колонии Великобритании) британскими колониями из Великобритании. В прошлом в этот день был отмечен с большими парадами и работами огня, но теперь это празднуется более спокойно. Города и города украшены флагами в тот день, в некоторых местах есть парады, но большинство людей только продолжает пикник к сельской местности. День благодарения отмечен в 4-ый четверг ноября. В этот день американцы соблюдают память о первых поселенцах. Это также отмечает конец сезона урожая. Это - длинная постоянная традиция, чтобы сделать пищу палки с жареной индейкой в этот день.

